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На захтев Градске општине Вождовац, а уз подршку 
Секретаријата за заштиту животне средине и Секретаријата за 
образовање, почели су радови на гасификацији ОШ „Јајинци“. 
Тим поводом, почетак радова на гасификацији школе су обишли 
председник Скупштине Града Београда, Никола Никодијевић, 
председник Градске општине Вождовац, Александар Савић и 
градски секретар за заштиту животне средине, Ивана Вилотијевић.

На исти начин је гасификован и регионални здравствени центар 
у Јајинцима, а намера нам је да у наредном периоду гасификујемо и 
Спортски центар Вождовац на Бањици, истакао је Савић, изразивши 
задовољство због подршке коју Град Београд даје тим пројектима. 
Очекује се да ће гасификација ОШ „Јајинци“, која је до сада 
користила котларницу на течно гориво, допринети унапређењу 
квалитета ваздуха у насељу, квалитету грејања и комфору ученика 
и запослених, а тиме обезбедити боље услове и резултате током 
школовања. 
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Настављено је и ове године са уређењем објеката 
ПРЕДШКОЛСКЕ УСТАНОВЕ „ЧИКА ЈОВА ЗМАЈ“. 
Санирани су тоалети у вртићу „Невен“ у Кумодражу 1 
и проширени капацитети вртића „Колибри“ у Рипњу.  

Општина Вождовац је изашла у сусрет молби 
грађана Месне заједнице „Тешића купатило“ и уредила 
околину ОШ „ДОСИТЕЈ ОБРАДОВИЋ“ и ВРТИЋА 
„НАША ДЕЦА“. 

Уређен је, дуго запуштен и смећем прекривен, 
пролаз између те две установе. Радници ЈКП „Градска 

чистоћа“ очистили су стазу и околину обраслу 
коровом, коју су некада житељи овог краја често 
користили као пречицу. Омладина Лекиног брда 
на стазу је истоварила и насула три кубика шљунка 
и тиме пролаз поново учинила проходним. Поред 
тога, на улици уз вртић је обновљен асфалт, а на 
задовољство грађана који овим путем свакодневно 
пролазе ка Душановцу, саниране су и степенице од 
Мурске до Цанкареве улице које су биле оронуле и 
небезбедне.

РЕАЛИЗУЈЕМО ИНИЦИЈАТИВЕ ВОЖДОВЧАНА

УРЕЂЕЊЕ ВРТИЋА И ОКОЛИНЕ


